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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθμ.8/ 2019 πρακτικό Συνεδρίασης της 

Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 
 

Σήμερα στην Βέροια στις 19-12-2019, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:30, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 10-12-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε 

όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, όπως ορίζει το αρθ. 76 του Ν. 3852/2010 και σε 

σύνολο 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη (φορείς:16 μέλη, Δημότες:6 μέλη). 

 
 

 Παρόντες  Απόντες 

1 Αριστομένης Λαζαρίδης Πρόεδρος   

 Φορείς  Φορείς 

2 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 1 Κωνσταντίνος Κύρτσης 

3 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 2 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 

4 Ελένη Ατσάλου 3 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 

5 Λάζαρος Ασλανίδης 4 Ιωάννης Μπλατσιώτης 

6 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 5 Μαρία Καμπράνη 

7 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 6 Μαυρουδής Ιωαννίδης 

8 Κωνσταντίνος Δάρλας 7 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 

9 Ελένη Κουπίδου 8 Ηλίας Γραμματικόπουλος 

10 Παρασκευή Παυλίδου 9 Παναγιώτης Χατζησάββας      

11 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 10 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 

12 Ελένη Ψαρά  Αναπληρώτρια της 

Βαρβάρας Σταυροπούλου 

 Δημότες 

11 Ιωάννης Καπανίδης 

13 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      12 Σοφία Παπά 

14 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 13 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

15 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος   

16 Δημήτριος Πυρινός   

 Δημότες    

17 Ιωάννης Γαλίκας   

18 Βηθλεέμ Μαυροματίδου    

19 Χριστίνα Οβεζικ   

20 Δήμητρα Τσερκέζη   

21 Αντώνιος Τολιόπουλος   

22 Σπύρος Τσιβαλίδης   

 

Αριθμός Απόφασης :  

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του 1
ου

  θέματος: Διατύπωση απόψεων επί 

της μελέτης των προσωρινών κυκλοφοριακών ρυθμίσεων για 

εκτέλεση του έργου «Ολοκληρωμένο Σχέδιο Αναβάθμισης 

Αστικού Τοπίου στην Βέροια» 
 

Παρών στη συνεδρίαση ήταν ο υπάλληλος Μαυρουδής Ιωαννίδης, της Διεύθυνσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας. 
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O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια έδωσε το λόγο στον 

υπάλληλο Μ.Ιωαννίδη, ο οποίος αναφέρθηκε αναλυτικά στην παραπάνω μελέτη.  

Πρόεδρος: Σήμερα καλούμαστε να εκφράσουμε τις απόψεις μας. Πρόκειται για συνέχεια του 

έργου της ανάπλασης και ο εργολάβος θα αποκαταστήσει φθορές όπου υπάρχουν. Υπάρχουν 

ερωτήσεις; Προτάσεις; 

Ι.Γαλλίκας:  Τι θα γίνει με τα μάρμαρα στην μέση της Πλατείας Ελιάς; 

Μ.Ιωαννίδης: Θα αποκατασταθούν στην αρχική τους μορφή. 

Δ.Πυρινός: Οι παλιές διαβάσεις θα σβηστούν; Θα ήταν καλό να σβηστούν γιατί μπερδεύουν τον 

κόσμο. 

Θ.Κουτρουλιάς: Από ότι διάβασα το έργο θα κρατήσει 3 μήνες, τους μήνες αυτούς θα ήταν καλό 

να ταλαιπωρηθεί όσο γίνεται λιγότερο ο κόσμος και να μην συμπέσουν σε γιορτινές μέρες. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν άλλες ερωτήσεις; Όχι. 

Υπάρχουν άλλες προτάσεις; Όχι. 

Επί της μελέτης των προσωρινών κυκλοφοριακών ρυθμίσεων για εκτέλεση του έργου 

«Ολοκληρωμένο Σχέδιο Αναβάθμισης Αστικού Τοπίου στην Βέροια» έχουν διατυπωθεί οι 

απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  

Περαιώθει η συζήτηση του θέματος. 
 

 

       Ο  Πρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 

 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 

Αριστομένης Λαζαρίδης Ελένη Ατσάλου 

 Λάζαρος Ασλανίδης 

 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 

 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 

 Κωνσταντίνος Δάρλας 

 Ελένη Κουπίδου 

 Παρασκευή Παυλίδου 

 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 

 Ελένη Ψαρά   

 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      

 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 

 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 

 Δημήτριος Πυρινός 

 Ιωάννης Γαλίκας 

 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  

 Χριστίνα Οβεζικ 

 Δήμητρα Τσερκέζη 

 Αντώνιος Τολιόπουλος 

 Σπύρος Τσιβαλίδης 

 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Βέροια 20-12-2019 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 

 


